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V souvislosti s digitálními technologiemi se objevuje spousta šumu, který se týká
otřepaných chyb 5G a klimatické agendy WEF. Částečně je to dílo elit – je v jejich zájmu
vytvářet disonanci tím, že zveličují stoupence nejobskurnějších teorií, zatímco ostatní
odsouvají do pozice společenských vyvrhelů.

V dnešní době dokonce i vyslovení slov „5G“, „WEF“ nebo „klimatická agenda“ vyvolává u lidí i z
„disidentského myšlenkového spektra“, kteří jsou jednoduše zhnuseni tím, že se jim ty okrajovější
koncepty hnusí kvůli jejich karikaturnímu zabarvení na internetu, jakýsi vnitřní odpor.

Bohužel se kolem těchto konceptů vyrojilo tolik konspiračních teorií, že se z nich staly zástěrky pro
skutečné zlověstné plány, které se skrývají těsně pod povrchem.

V případě 5G se ty nejdivočejší z teorií pohybují v širokém spektru od ovládání mysli pomocí
grafitové RFID až po aktivační frekvenci koronaviru. A přestože jsem sám hrdým zastáncem
„konspiračních teorií“, nediskriminuji ty nejšílenější z našich členů, věřím, že hluk, který vyvolávají,
neúmyslně poskytuje vhodnou zástěrku pro skutečné plány, které jsou ve hře.

O těchto tématech vyšla v průběhu let celá řada článků od uznávaných autorů, jako jsou Alistair
Cooke, Brandon Smith, Charles Hugh Smith a další, takže to pro mnoho lidí získalo jakýsi woo-woo
nádech vyvolávání strachu. Většina z nich se však netrefila konkrétně do skutečných záměrů, které
stojí za těžkopádným zaváděním 5G a jeho umístěním na vrcholu pyramidy elitních agend. A i když
existuje možnost skrytého souboru sekundárních a terciárních cílů, spadaly by pod velmi úzce
zaměřené pilotní programy, na které by dohlížely malé „skupiny ve skupinách“, které by nesouvisely
s hlavním smyslem programu jako celku.

Takže co je vlastně tím hlavním smyslem globalistického prosazování 5G, který vás tak zajímá?

Geo-Fencing

Když se většině lidí vybaví pojem 5G, jako první se jim vybaví věci jako: vyšší rychlost internetu, nižší
latence a všudypřítomné streamování HD/4k videa. Jistě, to všechno jsou vítaní trojští koně, kteří
snižují naši ostražitost, ale skutečné jádro věci začíná předpokladem geofencingu. Co to je, říkáte?
Geofencing je způsob, jak sledovat a vymezit danou zeměpisnou oblast stanovením digitální
„hranice“. Svým způsobem to dělá už váš mobilní telefon, když vstoupí do „zón“ určitého
stožáru/věže mobilního telefonu.

Problém je však v tom, že předchozí verze datové technologie, jako je 4G, postrádají prostorovou
ostrost pro extrémně přesné určení polohy. Všimli jste si někdy, že funkce sledování vašeho iPhonu,
jako je „Najít můj iPhone“, dokáže poskytnout hrubý odhad polohy, který se vždy pohybuje v nejasně
široké oblasti o rozmezí mnoha metrů?

4G LTE má přesnost měřenou v desítkách metrů, zatímco 5G může být v centimetrech kvůli úzkému
paprsku, který může poškodit lidskou DNA, vyvolat potenciální rakovinu atd.

Generální ředitel AT&T Randall Stephenson to popisuje zde: (výřez z hodinového videa, který se týká
dané problematiky).
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https://www.topcz.net/videos/randal_stephenson_5G.mp4

Je obzvlášť poučné to slyšet od něj, protože AT&T je světovým lídrem v integraci 5G. Název
společnosti mnoha lidem vyvolává představu průměrné služby mobilních telefonů, ale ve skutečnosti
je AT&T nyní globálním konglomerátem, který vlastní nebo vlastnil některé z nejmocnějších značek,
mezi něž patří TimeWarner, CNN atd. To z ní činí jednu z nejvlivnějších korporací, pokud jde o
kontrolu společenského obsahu a celkové zkušenosti z našeho každodenního života.

Co jim tedy umožňuje extrémní schopnost 5G geofonovat?

Především: vysoce granulární ostrost geofencingu 5G poskytuje základnu a základní infrastrukturu,
základ pro budoucí „chytré město“, ve které plánují přeměnit naši společnost. Umožňuje senzorům
rozmístěným po celém území vysoce přesné a detailní sledování všech ostatních senzorů v jejich
okolí, a to s extrémně nízkou latenci. To umožní, aby se distribuce systémů a služeb umělé
inteligence a robotiky v daném městě integrovala jako nikdy předtím, protože každý „stroj“ bude
propojen způsobem, který mu ve srovnání se současnými možnostmi sítě 4G poskytne extrémně
přesnou geolokační „informovanost“ o každém z nich v prostoru. S tím souvisí několik vedlejších
pojmů, jako je internet věcí.

Co je však důležitější, skutečnou „temnou stránkou“ toho, co geofencing umožňuje, je vytvoření
přesně vymezených „zón“, které umožňují sledovat pohyb osoby s přesným rozlišením (na
centimetry) a v případě potřeby (a samozřejmě, že takové „potřeby“ budou navrženy) zabránit jejímu
přístupu z „neomezených zón“.

Je pochopitelné, že mnohé z toho může zpočátku znít jako technoblábol. Ale to je jen základ; několik
příkladů osvětlí skutečná skrytá nebezpečí.

Zdaleka nejnaléhavější z těchto aplikací jsou aplikace pro zajištění shody s kódy Covid-ID a QR-Code.
Město propojené sítí 5G může vytvořit geografické bariéry, které by na dálku a s mnohem větší
přesností identifikovaly shodu nebo neshodu vašeho zařízení. Může jít o něco tak jednoduchého, jako
jsou vstupy do obchodů, které automaticky naskenují vaše zařízení (telefon, náramek, čip RFID atd.)
a upozorní na „porušení“ a poté vám zablokují vstup. Covid je sice možná passé a mnohé totalitní
iniciativy, které zplodil, se mrtvě zrodily, ale TPTB jistě telegrafovali své plány na další „výbuchy“ v
budoucnu – není to naposledy, co jsme slyšeli o tlacích na Vax-Passy.

To se dále rozšiřuje na obecné sektory daného města, které mohou být zcela „digitálně odděleny“
prostřednictvím těchto přesných geofenzí. To zapadá do programu WEF, který se snaží prosadit
nejen „chytrá města“ obecně, ale i jejich konkrétní vizi „15minutových měst„, kterou již na mnoha
místech zkušebně provozují. Tato patnáctiminutová města jsou začátkem, jakýmsi „měkkým“
zaváděním kompletního plánu celkové společenské přestavby, který je předpokládán ve staré Agendě
21 a později v revidovaném plánu Agendy 2030.

Jejich „Mladí globální lídři“ jsou samozřejmě první v řadě, kdo tyto iniciativy prosazuje u svých
občanů. Mezi nimi je na prvním místě kanadský premiér Trudeau:

V podstatě jim řekl, že nebudeme schopni získat finanční prostředky na naše
zdravotnictví, pokud premiéři nebudou souhlasit s digitálními průkazy. Bez těchto
digitálních průkazů nebudete mít přístup k žádné zdravotní péči. Vlastně nebudete moci
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mít bankovní účet ani dělat nic online, pokud jde o finanční transakce. Pro zemědělce a
spotřebitele se nebudete moci dostat do obchodů. Nebudete moci ani nikde prodávat.
Jakmile tento systém zavedou, nastoupí digitální měna.

Tyto iniciativy jsou samozřejmě prezentovány pod záminkou boje proti tzv. klimatické krizi. Mnoho
větších městských institucí, jako je NYC, již několik let vymýšlí plány na vytvoření různých verzí
těchto zón inspirovaných „15minutovým městem“, jejichž cílem je omezit individuální cestování a
svobodu pod záminkou snížení výdajů na emise oxidu uhličitého.

Skutečně temné to však začíná být v souvislosti s integrací 5G, když začneme pomalu sestupovat do
králičí nory „osobních uhlíkových kreditů„. Tento výmysl WEF má být nakonec spojen s celkovým
schématem „chytrého města“. Na základě klimatických změn je příděl uhlíkových kreditů navržen
tak, aby sledoval naši osobní spotřebu uhlíku s vestavěným trestným systémem, který nás bude
trestat za překročení přídělu uhlíku.

Může jít o něco tak jednoduchého, jako je používání příliš velkého množství vody, tepla nebo
paliva, cestování mimo určenou „15minutovou zónu“ bez povolení, jak je popsáno v tomto videu,
nevěnování určité části svých finančních prostředků na nějakou zcela vymyšlenou iniciativu v oblasti
klimatu atd. To, co 5G umožňuje, je úplný dohled a hlavně vymáhání těchto snah. Bez 5G nemohou
sledovat každou z těchto věcí, zejména váš prostorový pohyb, s takovou rychlostí a rozlišením, jaké je
nezbytné pro rozsáhlé vymáhání.

5G také umožňuje, aby antény a senzory byly mnohem menší, ale zároveň rozšířenější, protože
využívají kratší vlnové délky, což znamená – jak vysvětlil generální ředitel AT&T ve výše uvedeném
videu – že budou všude rozmístěny v mnohem větší hustotě než stožáry a věže mobilních telefonů,
které jsou nyní posety krajinou.

Konečné cíle

Pokud je takzvaná „klimatická krize“ jen falešnou záminkou, co se ve skutečnosti skrývá za těmito
snahami o zavedení takové totalitní kontroly nad našimi životy? Odpověď spočívá v prosté
skutečnosti, že globální finanční systém se již dlouho pomalu hroutí a toto je pro ně jediná cesta z
neřešitelné slepé uličky. Klimatická agenda, která byla poprvé představena na Summitu Země v Rio
de Janeiru v roce 1992, byla od počátku navržena jako způsob, jak zavést stále větší kontrolu nad
finanční stabilitou „Systému“ – jinak, pokud bude lidem umožněno svobodně fungovat, globální
dluhová bublina, která se zrodila od konce 2. světové války a brettonwoodské éry, nakonec způsobí
implozi nebezpečně předluženého a slabě drženého světového bankovního systému.

Nejvíce bankéřům vadí, když stádo nepoužívá své peníze způsobem, který nejlépe slouží systému –
této nekonečně spletité obludnosti, kterou vytvořili. Aby fiat systém mohl dál fungovat, když skřípe
po kolejích na svých zabržděných kolech, potřebují, aby vidláci co nejvíce udržovali peníze v oběhu.
V pojetí, kterému se někdy říká finanční rychlost, jsou stagnující peníze hlavní gumou v soukolí
globálního finančního systému. Bohužel v době poklesu mají lidé tendenci spořit a hromadit
hotovost, což vytváří mega-problémy pro kontrolory systému.

To je hlavní důvod, proč se plánuje zavedení CBDC (digitálních měn centrálních bank) a pomalé
zastarávání používání hotovosti. Díky CBDC budou moci kontrolovat, kdy a jak používáte své finanční
prostředky. Ve spojení se systémem osobních uhlíkových kreditů to vytváří dokonalé spojení
technologií, díky nímž mohou nejen zajistit, abyste i nadále utráceli své peníze, ale také vás
automaticky penalizovat za porušení stále přísnějších pravidel pro přidělování uhlíku.

https://en.wikipedia.org/wiki/Personal_carbon_credits
https://twitter.com/sosReports/status/1624425485907230720
https://en.wikipedia.org/wiki/Central_bank_digital_currency


Poslechněte si, jak to vysvětluje samotný generální ředitel BIS (Bank For International Settlements):

https://www.topcz.net/videos/edward_listen_CBDC.mp4

Klíčovým rozdílem u CBDC je, že centrální banka bude mít absolutní kontrolu nad všemi
pravidly a předpisy, které budou určovat použití tohoto způsobu vyjádření odpovědnosti
centrální banky, a také budeme mít technologii, která to bude prosazovat… a to je
obrovský rozdíl, pokud jde o to, co je hotovost.

To, co formuluje, je, že budou určovat, jak můžete digitální měnu používat, jaké konkrétní
parametry, podmínky atd. Není to nic jiného než to, že vláda už dlouho stanovuje podmínky pro
používání sociálních dávek/potravinových poukázek, například že je možné kupovat pouze speciální
„vládní sýr“, a ne značkový.

Centrální bankéři již diskutují o plánech, že by digitální měny mohly mít nastavené „časovače“ nebo
data expirace, což by pak umožnilo používat tyto prostředky pouze v daném časovém rozmezí.
Samozřejmě, takováto omezení nebudou zpočátku vázána na všechny digitální měny; možná jen ve
zvláštních případech, například když vám vláda „milostivě“ poskytne nějaký stimul, jako byl Bidenův
nechvalně proslulý balíček pomoci Covid, který bude mít takovéto „závazky“.

Z dokumentu Bank of Canada z prosince 2021 již vyplývá, že takové měny koncipuje:

Nepohodlným aspektem fyzické hotovosti je, že ji lze ztratit a neexistuje způsob, jak ji
získat zpět. Takže uvažujeme o potenciální funkci, která by tento problém vyřešila u
offline digitální hotovosti: datum vypršení platnosti, které by automatizovalo osobní
obnovu při ztrátě. S touto funkcí by nebylo možné digitální hotovost utratit po uplynutí
doby její platnosti. Spotřebitelé, kterým by takto digitální hotovost vypršela, by
automaticky obdrželi finanční prostředky zpět na svůj online účet, aniž by museli
podávat reklamaci.

Samozřejmě to zpočátku zahalí do „nevinné“ záminky, aby se neprozradily skutečné záměry, které
později nepochybně vyvolá nějaká uměle vyvolaná „krize“.

Jak však bude společnost postupovat do příštího desetiletí, velká část autonomizace, která se
předpokládá s nadcházejícím nahrazením mnoha vrstev pracovních oborů umělou inteligencí,
způsobí, že velké segmenty společnosti budou trvale zařazeny do systému UBI – což je další z
klíčových pilířů plánu WEF.

Zkoušky UBI (univerzálního základního příjmu) již probíhají v mnoha státech a zemích, od Kalifornie
po Španělsko, Německo, Finsko, Hongkong, Skotsko a další. Tyto UBI se samozřejmě plánují
spravovat pomocí jedovaté pilulky digitálních měn, podložené základem 5G – který vše spojí do
jednoho pevného a všudypřítomného systému.

Získání UBI bude podmíněno splněním řady „podmínek“, jako je například aktuální dodržování vax,
příděl uhlíkových kreditů a cokoli dalšího, co se vám rozhodnou uložit.

Všichni jsme již pravděpodobně viděli nechvalně známé video, na kterém generální ředitel
společnosti Pfizer Albert Bourla hovoří o „digitální pilulce“, která umožní vymáhat „dodržování

https://www.bankofcanada.ca/2021/12/staff-working-paper-2021-67/


předpisů“, takže – v jeho případě – lékaři budou moci s jistotou vědět, že pacienti užívají předepsané
léky. 5G bude klíčovou součástí řízení integrace mezi vašimi „digi-léky“ a „compliance-zařízeními“
zasíťovanými do „internetu věcí“

https://www.topcz.net/videos/albert_bourla_at_WEF.mp4

Samozřejmě, že extrapolováno, takové „dodržování“ se bude týkat mnoha dalších oblastí života a
společnosti, jakmile infrastruktura 5G poskytne šířku pásma pro přesné sledování těchto dat.

I zde bude hrát klíčovou roli geofencing, který vás bude „trestat“ za nedodržování předpisů tím, že
vás bude držet mimo sektory a segmenty společnosti. Například v zónách pro lidi „s pozitivním
přístupem k dodržování předpisů“ budou dobré obchody se „zdravou“ výživou, zatímco lidé „s
negativním přístupem k předpisům“ budou uzavřeni do zapadlých bufetů, jako je zóna CHAZ v
Seattlu, kde všichni hlavní prodejci již dávno opustili loď kvůli nekontrolovaným vlnám kriminality.

Někdo může považovat diskuse o 5G za poněkud zastaralé. Koneckonců, jsou to roky rekurzivního
budování přízraků bez větších strašidelných důsledků, které jsou zatím hmatatelné kolem nás. Ale
jak uvedla Rada pro zahraniční vztahy (Council on Foreign Relations) ve videu o 5g teprve před pár
lety, „potrvá ještě roky, než bude potenciál 5G plně využit“.

Podobné video WEF to shrnuje stručně takto: „4G bylo o propojování lidí, 5G je o propojování
zařízení.“ To skutečně vystihuje podstatu věci a předznamenává význam, který bude v nadcházející
„revoluci 5G“ hrát umělá inteligence. Nyní, když společnost nedávno ochutnala nové systémy UI,
které Big Tech tak v posledních několika letech připravuje, si můžeme jen představovat, jakým
způsobem budou hrát integrující roli v rámci nových zařízení „internetu věcí“, která by měla
ovládnout budoucí chytrá města, k nimž směřujeme.

Věk novosvobodných měst

Co nás čeká v budoucnosti? Mnozí z největších hráčů na poli velkých technologií se snaží vybudovat
své vlastní soukromé vize utopie, babylonská neoměsta, která jsou od základu budována s ohledem
na nejradikálnější z předpokladů tech-utopie.

Bude to něco, co bylo již dávno předpovězeno, že se stane. Technologičtí giganti umí číst vítr, pokud
jde o trajektorii společnosti. Ti nejambicióznější a nejprozíravější (čti: machiavelisté) z nich
pravděpodobně předpověděli úpadek místní správy směřující k jejímu konečnému rozpuštění, čímž
vznikne mocenské vakuum pro korporace, fungující jako obecní správci, které povedou do
budoucnosti tím, že společnost přebudují podle své vlastní vize (a zároveň nad ní budou vládnout).

Před dvěma lety představil guvernér Nevady plán na vytvoření dystopických „inovačních zón“:

Nevadský guvernér Steve Sisolak se snaží nalákat do svého státu firmy z oblasti
špičkových technologií nabídkou, že jim umožní fakticky vytvářet nezávislé vlády na
úrovni okresů, které budou moci vybírat daně a dokonce zřizovat soudy.

Tento znepokojivý nápad by jim dokonce umožnil mít v rukou soudní moc, což je jasnou ozvěnou
kdysi předního globalistického plánu Trans-pacifického partnerství, který by fakticky popřel
suverenitu států tím, že by nadnárodním korporacím umožnil zcela rozhodovat o svých vlastních
„zákonech“ namísto národních zákonů a právních řádů daného státu.

https://en.wikipedia.org/wiki/Capitol_Hill_Occupied_Protest
https://youtu.be/9O7ynktrKWI
https://www.rt.com/usa/514779-nevada-tech-sovereignty-blockchain/
https://twitter.com/Risemelbourne/status/1627780781975404544
https://en.wikipedia.org/wiki/Trans-Pacific_Partnership


To také není nadsázka – společnosti, které stáhnou své podíly a přestěhují se do Nevady,
si budou moci vytvořit vlastní místní samosprávu s pravomocemi odpovídajícími
okresům. Budou moci vybírat daně, vytvářet soudy a školské obvody, poskytovat vládní
služby, v podstatě jednat jako suverénní subjekty.

„Rada může zřídit soud,“ uvádí se v návrhu zákona, který LVRJ získala. Kromě toho, až
na několik výjimek týkajících se nemovitostí, pohonných hmot a hmotného osobního
majetku, „může rada ukládat jakékoli daně nebo poplatky, které je oprávněn ukládat
okres.

Některé korporace se již radostně chopily této myšlenky:

Jednou ze společností, která plánuje balíček využít, je společnost Blockchains LLC se sídlem ve
Sparks, která se údajně zavázala vybudovat „chytré město“ východně od Rena. Další společnosti
zabývající se blockchainem, autonomními technologiemi umělou inteligencí, internetem věcí,
robotikou, bezdrátovými sítěmi, biometrií a obnovitelnou energií jsou některá z odvětví, pro která
Sisolak rozbaluje uvítací rohožku.

Jak bylo uvedeno výše, uvítací rohožka se rozprostírá konkrétně pro společnosti, které se zasazují o
všechna klíčová hesla utopického „chytrého města“ WEF. Je zřejmé, že tyto počáteční pilotní
projekty mají sloužit jako demonstrační modely, které později ovlivní politiku. Jednoduše řečeno:
chtějí ukázat, jak „úspěšná“ taková chytrá města mohou být, což bude následně využito k nátlaku a
lobbování za tytéž „inovace“ u všech ostatních měst.

O radikálním experimentu se uvažuje v americkém státě Nevada. Ten by umožnil vznik nových
místních samospráv na pozemcích vlastněných technologickými firmami. Jeffrey Berns,
kryptoměnový milionář, který tuto myšlenku navrhl, je přesvědčen o jejím revolučním potenciálu.
Nyní je výzvou změnit názor skeptiků, kteří takoví nejsou. Pro některé je utopie jednoho člověka
jejich dystopií.

V návaznosti na tyto iniciativy oznámil i Elon Musk plány na vybudování svého vlastního takového
města v Texasu s názvem Starbase.

Jak již bylo zmíněno dříve, v případě, že někdy dojde ke kolapsu společnosti, budou tato
„samosprávná korporátní“ centra vzkvétat jako nová centra moci, oddělená od jakékoli funkční
„centrální vlády“. Mateřské společnosti budou vlastnit takřka veškerou související půdu,
infrastrukturu, vybavení, místní zákony a občanské struktury atd., takže by pro ně bylo přirozené
vykonávat plnou nadvládu, jakmile by moc centrální vlády ve scénáři pomalého společenského
úpadku slábla. Mnozí technokraté již dlouho předpovídají, že k „resetu“ společnosti podle jejich
představ bude zapotřebí nějakého „šoku“ typu černé labutě:

Ačkoli se zdálo, že některé z nejrepresivnějších zásahů Covidovy éry byly prozatím zažehnány,
technokratičtí projektanti se zabývají opětovným shromažďováním svých sil a přeformulováním svých
přístupů. Je ironií osudu, že éra Covid vytvořila v plánech na zavádění 5G velký zádrhel. Mnoho zemí
zrušilo nebo odložilo své aukce spektra 5G, v nichž telekomunikační operátoři nakupují licence na
různá pásma, která mají být využívána.

Pravděpodobně však šlo pouze o dočasnou překážku, neboť se tále předpokládá, že v příštích letech
dojde k exponenciálnímu rozmachu globálního zavádění:

https://complexob7.com/starbase-why-spacex-is-starting-its-own-city-spacex/
https://twitter.com/BernieSpofforth/status/1626125223224303616


Současné geopolitické nepokoje a celosvětová recese také zbrzdily mnoho těchto plánů na zavádění.
Rozvrácené dodavatelské řetězce způsobené jak hospodářským poklesem, tak americkým zbrojením
na obchod s cílem omezit zejména vzestup Číny vedly ke globálnímu nedostatku čipů a růstu cen
elektroniky, což zásadně ovlivnilo plány na nasycení světa levnými zařízeními a přístroji s připojením
5G, které mají vytvořit jejich idylický „internet věcí“.

Spojené státy napadly a sankcionovaly společnost Huawei, předního implementátora 5G i možnost
Číny nakupovat různé high-tech produkty v zahraničí, což vedlo k nestabilitě v technologickém
sektoru, která prohloubila problémy v dodavatelském řetězci.

Je tedy ironií osudu, že zlatá idea technokratických elit může být zmařena nadřazenými požadavky
umírajícího globálního impéria, které se snaží udržet si alespoň posledních pár žetonů.

Pro nás, malé lidi, je to takový scénář „kámen na kameni“. Dá se však předpokládat, že potenciální
pád zeměkoule do ekonomického a geopolitického temného věku má i svou světlou stránku, jenž by
mohla paradoxně zadržet některé z nejhorších technologických transformací, které pro nás Správci
systému připravili.

Velký globální rozkol a ekonomické odtržení by takto mohly podnítit zánik samotného globalismu,
což by mělo mt hluboký kaskádový dopad na technokratické nadnárodní korporace, které nás vedou
do této technologicky zvrácené a nejisté budoucnosti. Ve skutečnosti bychom mohli skončit ve
století, jsme si nikdy nedokázali představit, ve století, které se sice na jedné straně vyznačuje
nekonečnou ekonomickou malátností a technologickou stagnací, ale na straně druhé však obnovou
nacionalistické suverenity vyvolanou geopolitickými spory. To by mohlo vytvořit jedinečný soubor
okolností, díky nimž by virus technokorporátního fašismu mohl být zadušen do ztracena jako
udušený plamen.

Dá se tak předpokládat, že je to jako s pouštěním krve nebo chemoterapií, možná se budeme muset
popálit, abychom rakovinu vypálili; ale strup je lepší než okovy.
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